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 29.1.2020מיום    7מס.גבעת עדה  ועדתפרוטוקול 

 מנחם ברגב, ז'קלין בן עמי, אפרת מזרחי משתתפים:

 אביב רגב, שלום טרם נעדר:

 

 על סדר היום:

 בורות בכבישי  גבעת עדה )הרחבה, רח' ח"י, רח' האלה( .1

 מנחם –עדכון שדרוג גני שעשועים  .2

 באהנדחה לישיבה ה –בגבעת עדה  2020הצעות תב"רים  .3

 יו"ר ועד הורים –יוצג ע"י שגיא מקורי  –מנגנון שת"פ מרחב ציבורי מיתחם גבע  .4

 הצגת מפגעים ודרכי פעולה לפתרון –צוות חזות בי"ס גבע  .5

 
 :והמלצותדיון 

 

   1סעיף מספר 

 בורות בכבישים בעקבות פגעי מזג האוויר דיון

 בעייה כלל ארצית בעקבות המשקעים הרבים.  פירוט

 רח' האלה, רח' ח"י, רח' הדקלים ובהרחבה הותיקה. – 106וחו במוקד בורות שדו

 כמו כן נחרצו חריצים עמוקים בח' הגבעה בין הכיכר לגשר על הנחל.

בגלל עבודות תיקון צנרת של חברת המים. העבודות אינן מתואמות עם שרון,  ו בורותבהרחבה נוצר

 מהנדסת המועצה.

דרת יחסי העבודה בין המועצה לחברת המים וזימן אותם איתי הוציא מכתב לחברת המים על הס

לדיון.  החפירות חייבות להיות מתואמות. ובסוף עבודה חברת המים חייבת לסגור את התשתיות 

 לשביעות רצון המועצה.

 בינתיים, המועצה פעלה לסגירת הבורות באופן זמני. 

 פשר יתוקנו הבורות כולל אספלט.אנו מבקשים כי בהזדמנות הראשונה בה מזג האויר יא .1  המלצות

 הסדרת תקנון ברור מול חברת המים וקבלנים שפוגעים בתשתיות הציבוריות. .2

 

  2 סעיף מספר

 מנחם – עדכון שדרוג גני שעשועים דיון

לא כולל  ₪ 50Kסה"כ מדובר ב כ  –שרון לופו השלימה את האומדן לעלויות גן קהילתי ברח' האלון  פירוט

 המועצה.  עבודות השלמה של

בני ובנות שיחד עם שרון מובלים את ביצוע שדרוג הגן. כולל שכבת צוות של תושבי השכונה ישנו 

 בשטח. עבודהמגוייסים למצווה ש

. לא כולל ספסלים וברזייה הערכה ₪ 70Kהביאה אומדן למיתחם ספורט ברח' הקמה בסך אפרת 

  100Kתקציבית  של 

 .עים ברימוןכל היתרה התקציבית תישאר לגן השעשו

 איתי העביר את הטיפול למטה המועצה

 ועדת גבעת עדה מבקשת לאשר את שני הפרויקטים הללו לביצוע.  מלצות ה
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 נדחה לישיבה הבאה בשל פורום חלקי – 3סעיף 

 

 4+5סעיף מספר 

 

 , חזות בית הספר)כולל אולם הספורט( מנגנון שת"פ במרחב הציבורי –בי"ס גבע  דיון

 פרץ, ניבה אבירם-יו"ר ועד הורים, אבישג אוחנה  –יא מקורי : שגמוזמנים

 ועדת חזות פועלת כבר הרבה שנים במסגרת ועד הורים. פירוט

נוצר בלאי של תחזוקה וליכלוך משמש את בית הספר, המתנ"ס והצופים. קיימת מורכבות  –מרחב משותף . 1

וכלכים אחרי שחבק הניקיון מגיעה בסוף כל לאו דווקא מבית הספר. בבוקר הסביבה מלוכלכת , שרותים מל

 יום. לגורמים רבים יש את המפתח לאולם.

תחנה תיקנית מסומנת ללא קירוי. דרוש טיפול דחוף. בימי  –. הסעות בית הספר יוצאות חניון בית התרבות 2

יה בתוך גשם הילדים נרטבים. קיימות שתי תחנות ללא שימוש אחת ברח' הרימון )מול אחוזת רימון( והשנ

 רח' הליבנה. מבקשים ביצוע מיידי

לשמש ולגשם. פרגולה מקורה . מיועד לילדים והורים שממתינים כשהשער  –קירוי בכניסה לגבע אין כיום . 3

 יש נכונות של ועד הורים לקחת חלק בבנייה של הפרגולה. ובימי שישי. 7:30סגור. לפני 

המצב כיום אינו ראוי ולא מטופל כבר שנים  ליצור סביבת לימודים אסטתית.מעוניינים  –. חזות בית הספר 4

 רבות.

גגון הפרגולה בגן השעשועים שבור מהווה גם סכנה בטיחותית, אין ספסלים בכל בית הספר, הצפות 

 במגרשים, חלונות שבורים באולם. 

 צהמהנדסת המועצה היתה לפני החורף היתה בביקור המבנה והחצר באחריות המוע

 בימי גשם שלולית בכניסה למיתחם. מיתחם כיתות א וב' מחלחל מים לתוך המבנה.

 המקלט מוצף מים, מלא בטחב, בלתי אפשרי לשמש ככיתת לימוד.

 פעולות לשיפור חזות בית הספר 

 פירוק הגגון וביצועו מחדש – 14.2.2020

 הספר, ציור קיר, צביעה   יום פעילות בשיתוף ההורים והתלמידים לשיפור חזות בית – 6.3.2020

 במיתחם כיתות א' וב' דשא סינטתי בצידי הכניסה 

 התשתית סדוקה, חסר רשתות, ישנה בקשה להצללה. -מגרש כדורגל  

 לטיפול בשיפור חזות בית הספר. ₪ 11,000ועד הורים אישר מתקציבו 

כך. כסף גדול שיכול להגיע קיימים קולות קוראים רבים שאנחנו לא ניגשים עליהם וחבל מאוד על  -ניבה

 אלינו ולא נעשה עם זה כלום.

 , אין ספרייה בבית ספר.בראייה של תוכנית המיתאר, גבעת עדה גדלה ואין כיתה אחת עודפת –שגיא 

  הרמה התשתיתית בבי"ס גרוע מאוד.

 .ההצללה של החצר הראשית נהרסה.5

 צופים ובי"ס יבנו תקנון לשיתוף פעולה  ,לנציגים משלושת הגופים מתנ"ס כולל מועדון כדורס .1 המלצות 

ליצירת מנגון ביצוע וכללי התנהלות  תקדם פגישה בין כל הנוגעים בדבר , מנכ"לית המועצה.ניצן

 ברורים.

 בחניון בית התרבותהמועצה תתן מענה לקירוי תחנת הסעה  .2

  לבי"ס גבע שער הראשי בתתן מענה לקירוי המועצה  .3

 בחצר הראשית המועצה תטפל בתיקון ההצללה .4
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  נדרש מענה הנדסי דרסטי להצפות וטחב במבנה כיתות א' . .5

ובחינת קידום תוכנית בינוי ארוכת ה מיתחם כיתות א'  מבקשים לקדם בדיקה הנדסית של מבנ .6

 טווח.

  

 

 

 

 

 תודה ובברכהב

 אפרת מזרחי, חברת המועצה 

 יו"ר ועדת גבעת עדה 


